
 
 

Verslag Algemene Leden vergadering 

Datum vergadering:   18 januari 2024 
Aanwezig:     Dik Blok (voorzitter), Hans Ramb (penningmeester)  

en Ron Zadelaar (secretaris) 
Afwezig:    Gerrit Smits (algemene ondersteuning) 
Aantal aanwezige (aspirant-)leden: 15 
 
 

1. Opening 
 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. De bestuursleden stellen zich voor en de voorzitter 
verontschuldigt Gerrit Smits voor zijn afwezigheid. Met de groei van de wijk is het aantal (aspirant-) 
leden ook afgelopen jaar gegroeid tot 99.  
Alle (aspirant-)leden hebben in december per mail een uitnodiging voor de ALV ontvangen met 
daarbij de agenda, incl. de balans, winst- en verliesrekening van 2023 en de begroting voor 2024.  
 

2. Verslag ALV (19-01-2023) en Jaarverslag 2023  
 
De voorzitter wijst op een foutje in de notulen van de ALV van 2023 bij agendapunt 7: ‘met liggeld 
2022’ wordt ‘liggeld 2023’ bedoeld. Verder hebben Eline van Velzen en Fabian Klever hebben de rol 
van de kascommissie ingevuld. Alleen hadden twee andere leden zich tijdens de ALV van vorig jaar 
beschikbaar gesteld in 2023 in de kascommissie te willen plaatsnemen. Namens het bestuur excuses 
aan deze twee leden voor de miscommunicatie.  
Vanuit de (aspirant-)leden en het bestuur zijn verder geen vragen en opmerkingen.  
De notulen worden door de leden geaccepteerd. 
 

3.  Stand van zaken ledenlijst/wachtlijst/ aanlegplaatsen 
 
WSV Binnenrijn beschikt sinds de oplevering van de ligplaatsen in 2018 formeel nog steeds over 38 
ligplaatsen (en leden). De laatste 4 ligplaatsen zijn, m.u.v. de muurankers, gerealiseerd en het 
bestuur heeft deze ligplaatsen inmiddels aangeboden aan de eerstvolgende aspirant-leden op de 
wachtlijst. De voorzitter geeft aan dat formeel de laatste 4 ligplaatsen nog niet door de gemeente 
zijn opgeleverd maar de verwachting is dat de gemeente dit spoedig zal doen en ze ook de 
muurankers nog zal laten aanbrengen. 
 
In 2023 hebben 9 nieuwe aspirant-leden zich ingeschreven. 

Eind 2023 stonden er 51 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2022 stonden er 60 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2021 stonden er 56 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2020 stonden er 44 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2019 stonden er 32 aspirant-leden op de wachtlijst. 
 
Door opzegging van ligplaatsen heeft het bestuur in 2023 aan 12 aspirant-leden, mede door de 4 
nieuwe ligplaatsen, een ligplaats kunnen aanbieden. De wachtlijst groeit niet meer zo snel als 



 
 
voorgaande jaren en nieuwe aspirant-leden worden net zoals in 2023 gewezen op het feit dat een 
ligplaats vele jaren kan duren. 
 

4. Jaarrekening 2023 

De penningmeester licht de jaarrekening 2023 toe en vermeldt dat alle leden het liggeld voor het 
afgelopen seizoen 2023 hebben betaald. Zowel de Winst & verliesrekening als de Balans van 2023 
worden per onderdeel doorgenomen en toegelicht. Het positieve resultaat over het boekjaar 2023 is 
€ 1443,00. Het voorstel is om dit bedrag bij te schrijven aan het eigenvermogen.   
De leden gaan hiermee akkoord.  
 

5. Bestuurssamenstelling 
 
In april 2017 is WSV Binnenrijn officieel opgericht. Van de huidige bestuursleden zijn Smits, Ramb en 
Blok al in de ALV van januari 2020 herbenoemd voor een termijn van 3 jaar. Bestuurslid Zadelaar is in 
januari 2023 herbenoemd als secretaris.  

Het is niet goed voor een vereniging (en voor de bestuursleden zelf) wanneer bestuurders jaar in jaar 
uit blijven zitten en inmiddels hebben 3 van de 4 bestuursleden hun tweede termijn van 3 jaar er op 
zitten. We zijn als bestuur al enige tijd aan het polsen onder de leden om het stokje over te nemen. 
Helaas is de animo daarvoor onder de leden minimaal en conform de statuten bestaat het bestuur 
uit leden van de vereniging.  

Om ook aspirant-leden in het bestuur op te nemen is een statutenwijziging nodig. Het bestuur roept 
daarom nogmaals alle leden op om serieus een rol in het bestuur van de vereniging te overwegen. 
Het tijdbeslag is voor deze vereniging zeer beperkt en het is voor de vereniging goed om met enige 
regelmaat nieuwe inbreng in het bestuur te hebben.  

Wanneer je interesse hebt stuur even een mailtje naar bestuur@WSVBinnenrijn.nl dan nemen we 
contact met je op 

6. Wijziging statuten en reglement 

Het bestuur stelt de volgende wijzigingen in de statuten voor:  

- Bestuursfuncties openstellen voor aspirant-leden (artikel 11)  
- Liggeld bij tussentijdse opzegging (artikel 7) Toelichting:  

- Door aspirant-leden in bestuur op te (kunnen) nemen wordt evenwichtiger vertegenwoordiging 
van vereniging in bestuur mogelijk en komt groter aantal potentiële bestuursleden beschikbaar.  

- Versoepelde liggeld regeling bij opzegging omdat dit in voorgaande jaren veelvuldig aanleiding 
gaf tot vervelende discussies met vertrekkende leden.  

 
Een statutenwijziging moet notarieel worden vastgelegd, de kosten daarvan bedragen ongeveer  
€ 700,-. De voorzitter geeft aan dat deze kosten nog niet in de begroting opgenomen omdat het 
bestuur daarvoor eerst goedkeuring van de leden moet hebben. 



 
 
Voor het huishoudelijk reglement worden 2 kleine aanpassingen voorgesteld waarmee het reglement 
meer in lijn wordt gebracht met de actuele praktijk:  

- Artikel 3.4: boetebedragen bij herinneringen en aanmaningen laten vervallen  
- Artikel 4.2: gebruik van schip door derden uit reglement geschrapt  
 
Toelichting:  

  - In reglement genoemde boetebedragen zijn nooit opgelegd en niet functioneel.  
- In praktijk is het uitsluiten van gebruik van schip door derden niet functioneel/handhaafbaar. 

 
Het bestuur vraagt de leden om goedkeuring voor het wijzigen van bovengenoemde artikelen in de 
statuten en in het huishoudelijk reglement.  
Na de stemming is er 1 lid tegen, 1 onthouding en alle overige 12 leden zijn voor en is hierbij akkoord 
voor het wijzigen van de statuten en het huishoudelijk regelement. 
 
Een van de aanwezige leden adviseert het bestuur hierbij de aansprakelijkheidsverzekering toetsten 
of deze wijziging in de statuten is toegestaan. De penningmeester verwacht hierin geen problemen 
maar stemt dit met de verzekeringsmaatschappij uit. 
 

7. Begroting 2024 
De penningmeester licht per post de begroting voor 2024 toe. Het positieve resultaat voor 2024 
wordt geprognotiseerd op € 620,00. De penningmeester vraagt goedkeuring van de begroting 2024. 
De leden gaan akkoord. 

8. Vaststelling liggelden 2024 
 
In de huurovereenkomst met de gemeente Oegstgeest was opgenomen dat met ingang van 2023 de 
huurprijs jaarlijks verhoogd zou worden conform de consumenten prijsindex. De verwachting was dat 
dit een verhoging van zo’n 10% zou zijn. De gemeente Oegstgeest heeft in 2023 de jaarlijkse 
huurprijs verhoogd met 8%.  
De hoogte van de indexering voor 2024 is nog niet bekend en het bestuur stelt voor het liggeld voor 
2024 op 410,- (incl. BTW) te houden.  
 
Het bestuur van WSV Binnenrijn vraagt de ledenvergadering goedkeuring voor het voorstel om de 
liggelden voor 2024 gelijk te houden aan 2023, t.w. € 410,00 (incl. BTW).   
De leden gaan akkoord met het genoemde liggeld voor 2024 van € 410,-. 
  
 

9. Benoeming kascommissie 2024 
 
De penningmeester geeft aan dat op 11 januari j.l. de kascommissie bestaande uit Eline van Velzen 
en Fabian Klever alle stukken voor 2023 hebben gecontroleerd. De kascommissie heeft aangegeven 
dat er geen bijzonderheden zijn geconstateerd en hebben decharge verleend. Het bestuur bedankt 
de leden die als kascommissie de financiële administratie over 2023 hebben gecontroleerd en 



 
 
goedgekeurd. Eline van Velzen en Fabian Klever hebben zich weer beschikbaar gesteld. De 
penningmeester neemt t.z.t. contact met Eline en Fabian op. 

10. Decharge bestuur over 2023 
 

Het bestuur vraagt aan de leden goedkeuring voor het gevoerde beleid en de gepresenteerde 
financiële verantwoording over 2023 en de begroting voor 2024. De leden gaan akkoord. 

11. Wvttk 
 
Ingebracht punt vanuit het bestuur:  

N.a.v. een diefstal van spullen uit een boot van een van de leden vorig jaar heeft betreffend lid 
contact met het bestuur opgenomen om dit te bespreken en heeft het bestuur haar uitgenodigd om 
dit tijdens een bestuursvergadering. Er zijn diverse opties zijn besproken zoals camera’s, dummy’s, 
hekken en persoonlijke beveiligingsmaatregelen zoals een tracker en/of b.v. een bewegingssensor. 
Het bestuur heeft hier geen actieve rol en ook geen financiële middelen voor in maar denkt graag 
mee. Verder heeft het bestuur dit onderwerp ook toegevoegd in de nieuwsbrief aan de (aspirant-) 
leden met o.a. verwijzing naar Internet beveiligings-oplossingen.  
 
Twee leden vragen naar de status van de horeca en haven. Het bestuur geeft aan dat hierover geen 
nieuwe informatie over bekend is. Een aanwezig aspirant lid geeft aan dat de verwachting is dat het 
laatste voorgestelde plan hiervoor geen doorgang zal hebben.  

De volgende punten worden vanuit de leden ingebracht: 

• Een van de aanwezige leden wil graag weten wat er met de liggelden gebeurt als hij 
halverwege het jaar besluit z’n ligplaats op te zeggen. De penningmeester legt uit dat hij v.a. 
opzegging die maand + drie maanden nog dient te betalen en de rest wordt teruggestort. Het 
betreffende nieuwe lid betaalt v.a. moment van acceptatie van de ligplaats.  

• Een van de andere aanwezige leden vraagt over de status van het door de gemeente uit te 
voeren uitbaggeren en het groenonderhoud. Het bestuur geeft aan dit al enkele jaren actief 
onder de aandacht van de gemeente te brengen, mede ook vanwege meerdere klachten van 
o.a. de diepgang die bij een aantal bestaande ligplaatsen niet meer voldoet en de rietstrook 
die dit jaar slechts deels is onderhouden en steeds verder de Binnenrijn en tussen de steigers 
woekert. Ondanks herhaaldelijk aandringen heeft het bestuur tot op heden nog steeds geen 
duidelijkheid van de gemeente hierover ontvangen en staan nog steeds open bij de 
gemeente.  

• Hetzelfde lid geeft aan ook contact te hebben met een andere ambtenaar van de gemeente 
die over het buitenonderhoud gaat en zal via deze contactpersoon trachten de gemeente 
hierover in beweging te krijgen. Tevens vraagt hij of de overdracht voor het beheer van de 
ligplaatsen en groenvoorziening al heeft plaatsgevonden. Daarnaast zal het bestuur 
wederom de gemeente mailen duidelijkheid hierover te verschaffen en tot actie over te gaan 
en daarbij verwijzen naar de klachten van de leden die tijdens deze ALV weer naar voren zijn 



 
 

gekomen. Het bestuur en betreffend lid houden contact over mogelijke ontwikkelingen 
hierover van de gemeente.  
 
Verder opperen twee aanwezige leden dat het mogelijk ook zal helpen dat iedereen een Fixi 
melding bij de gemeente maakt o.v.v. het ligplaatsnummer. Het is aan alle leden dit te doen. 
 
Het bestuur hoopt met deze acties dat we voorkomen dat leden schade oplopen door het 
riet of te ondiepe ligplaatsen. 
 

• Een lid vraagt of er nog iets is gebeurd met het communicatieplatform dat een aantal leden 
enkele jaren geleden wilde opstarten. Het bestuur heeft hierover niets meer gehoord en lijkt 
een stille dood gestorven. Het is ook niet bekend of de huidige leden hier behoefte aan 
hebben en het is nog steeds aan de leden of en op welke manier hier invulling aan gegeven 
kan worden. 

De vergadering wordt afgesloten en de voorzitter bedankt alle aanwezigen, sluit de vergadering af 
met een kleine borrel en wenst namens het bestuur iedereen een mooi en schadevrij vaarseizoen toe 
met veel mooi weer. 

 


